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PROTOKÓŁ Nr  30/2017 

posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizy cznej i Sportu, 
które odbyło się 22 listopada 2017 roku, o godz. 1300 

 
 
Przewodnicząca Komisji  – Marzena Wiosna -Michałek 
Protokolant           - Joanna Kosior 
 
  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła posiedzenie Komisji, w którym uczestniczyło 8 radnych 
oraz zaproszeni goście (listy obecności stanowią odpowiednio załączniki Nr 1 i 2 do 
protokołu).  
 
Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad, który przedstawiał się następująco:  
 
 
1. Zaopiniowanie rocznego programu współpracy powiatu radomskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami w 2018 roku. 
 

2. Informacja o realizacji zadań oświatowych powiatu radomskiego w roku szkolnym 
2016/2017. 

 
3. Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez 
powiat radomski. 

 
4. Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej w Pionkach w Branżową Szkołę I Stopnia 
Specjalną, wchodząca w skład Zespołu Szkół im. J. Śniadeckiego w Pionkach. 

 
5. Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej Specjalnej z oddziałami przedszkolnymi w 
ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną z oddziałami przedszkolnymi wchodząca w 
skład Zespołu Szkół im. J. Śniadeckiego w Pionkach. 

 
6. Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Iłży w Branżową Szkołę I Stopnia, wchodzącej w 
skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych in. S. Staszica w Iłży. 

 
7. Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły 

Policealnej dla Dorosłych wchodzącą w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i 
Ustawicznego w Chwałowicach w Szkołę Policealną dla Dorosłych funkcjonującą 
zgodnie z ustawą – Prawo oświatowe. 

 
8. Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej funkcjonującej w Młodzieżowym Ośrodku  
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Wychowawczym w Wierzbicy w Branżową Szkołę I Stopnia Specjalną funkcjonującą w 
Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Wierzbicy. 

 
9. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej Specjalnej funkcjonującej w Młodzieżowym Ośrodku 
Wychowawczym w Wierzbicy w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną 
funkcjonującą w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Wierzbicy. 

 
10. Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Pionkach w Branżową Szkołę I Stopnia, wchodząca w 
skład Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego im. M. Skłodowskiej-Curie w 
Pionkach. 

  
11. Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły 

Specjalnej Przysposabiającej do Pracy wchodząca w skład Zespołu Szkół im. J 
Śniadeckiego w Pionkach w Szkołę Specjalną Przysposabiającą do pracy funkcjonującą 
zgodnie z ustawą-Prawo o światowe. 

 
12.  Sprawy różne i wolne wnioski. 

 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 1 porządku obrad- Zaopiniowanie rocznego programu 
współpracy powiatu radomskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
w 2018 roku 
 
Naczelnik Wydziała Promocji i Rozwoju Powiatu Marian Oleszczuk powiedział, że jest to 
dokument powtarzający się co roku, ustawa się nie zmieniła, ale nakłada obowiązek 
przedstawienia a radni zatwierdzili program. Środki finansowe pozostają na tym samy 
poziomie. Organizacje pozarządowe to są w działce sportowej przede wszystkim kluby 
sportowe, towarzystwa miejscowe, krajoznawcze i inne podmioty czyli jednostki samorządu 
terytorialnego. Obecnie są w czasie kiedy będą pisać konkurs na zadania powiatu, które będą 
zlecać organizacjom pozarządowym i jednostkom. Przedstawiony dokument zawiera wykaz 
zadań i wielkość przeznaczonych środków. Poinformował o zbliżającym się od 12 grudnia 
naborze wniosków, który będzie trwał 21 dni. Następnie zbierze się komisja, która będzie 
przydzielać środki.  
 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała roczny program współpracy powiatu 
radomskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami w 2018 roku, 
który stanowi do załącznik Nr 3 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad- Informacja o realizacji zadań 
oświatowych powiatu radomskiego w roku szkolnym 2016/2017. 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji Jadwiga Wójtowicz  powiedziała, że materiał każdy 
otrzymał i na pewno zapoznał się z nim. Poinformowała o wskaźnikach efektywności, 
najbardziej dostępne to wyniki z egzaminów zewnętrznych, maturalnych i egzaminów 
potwierdzających kwalifikacje zawodowe. Powiedziała, że w dołączonym materiale jest to 
wszystko wyszczególnione w tabeli. Mówiła, że średnio mają wszystkie szkoły i 
ogólnokształcące i zawodowe . Zdawalność egzaminów maturalnych jest na poziomie 94,68% 
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w Liceach Ogólnokształcących, 86,75% w Technikach,. Świadectwo dojrzałości w powiecie 
uzyskało 91,15% absolwentów szkół ponadgimnazjalnych. Wyniki te świadczą o więcej niż 
dobrej realizacji celów i zadań dydaktyczno-wychowawczych naszych szkół. Ważnym 
wskaźnikiem efektywności pracy szkół zawodowych jest również zdawalność egzaminów 
zawodowych i potwierdzających kwalifikacje zawodowe. Uzyskane kwalifikacje w formach 
kursowych potwierdzają coraz większe zainteresowanie ta formą kształcenia. Aktualnie w 
bieżącym roku wzrosła o 70 osób liczba ubiegających się o tytułu zawodowe w tych formach 
kształcenia. Ogółem np. w CKZiU w Chwałowicach do zewnętrznych egzaminów 
prowadzonych przez Okręgową Komisję Egzaminacyjną przystąpiło 129 słuchaczy w 4 
zawodach kwalifikacje uzyskało 119 co stanowi 92,24%. Szkoły i placówki poza 
osiągnięciami wynikającymi z realizowanych programów nauczania tworzą warunki do 
realizacji zainteresowań uczniów. Nie sposób wymienić wszystkich osiągnięć szkolnych i 
środowiskowych. Najważniejsze dziedziny w których uczniowie osiągają wyniki to: 
olimpiady przedmiotowe i konkursy, osiągnięcia sportowe i wolontariat. Poinformowała, że 
młodzież z orzeczeniem o niedostosowaniu społecznym zdobywała zawód fryzjera w 
Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Wierzbicy. Funkcjonowanie kształcenia 
młodzieży niedostosowanej społecznie w gimnazjum i zasadniczej szkole zawodowej należy 
uznać za zadowalające. Mało ucieczek z ośrodka oraz większa liczba skierowań i 
wychowanek wskazuje na właściwą pracę dydaktyczną oraz wychowawczo-opiekuńczą. 
Mówiła o tym, dlaczego rok 2016-2017 był trudnym rokiem szkolnym. Od stycznia wdrażali 
reformę edukacji. Najważniejszą sprawą było przygotowanie sieci  do końca marca. W 
kwietniu została zweryfikowana i w tej chwili rekrutacja na rok szkolny, trwa do klas 
pierwszych szkoły branżowej. Powiedziała, że obowiązywały trzy ustawy: wprowadzająca 
prawo oświatowe, obowiązywała jeszcze ustawa zmieniona w grudniu po systemie oświaty i 
rozporządzenia, które się ukazywały na bieżąco do tych ustaw. Zmieniała się również 
klasyfikacja zawodów. Podsumowała, że dużym problemem była rekrutacja. Szkoły i 
placówki dokonały naboru na niemal tym samym poziomie co na rok 2016/2017. 
Zadowalająca organizacja była możliwa przez wprowadzenie programów innowacyjnych, 
jakością i dyscyplina pracy nauczycieli oraz wynikami egzaminów zewnętrznych. 
Wspomniała, że współpraca z Kuratorium jest sympatyczna a to pomaga we współdziałaniu. 
Dodała, że konfliktowych spraw w minionym roku szkolnym nie było. Poinformowała, że 
zadania oświatowe za rok szkolny 2016/2017 finansowane były z budżetu roku 2016 i 2017. 
Na finansowanie szkół i placówek oświatowych dla których organem prowadzącym jest 
powiat radomski w roku 2016 przeznaczona i wydatkowana była kwota 24.204.346,59 zł. 
Subwencja oświatowa była przeznaczona na wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń dla 
nauczycieli i pracowników oraz na sfinansowanie wydatków bieżących. 
 
Radny Wincenty Lipka zapytał , czy jest jakiś szacunek ilu gimnazjalistów było w 
Pionkach, którzy ukończyli szkole ilu w Iłży ilu trafiło do naszych szkół, ilu do innych szkół a 
ilu przyszło z innych szkół?. 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji Jadwiga Wójtowicz  odpowiedziała, że w szczegółach na to 
pytanie odpowie później. Takich wyliczeń nie posiada, ale wiedzą ile wynosi ogólna suma 
absolwentów, ilu było w Pionkach i ilu było w Iłży. Wspomniała, że nie ma rejonizacji przy 
wyborze szkoły po gimnazjum. Kształtuje się tak, że mniej więcej tylu absolwentów ile było, 
a nawet więcej było przyjętych osób do klas pierwszych niż było absolwentów. 
 
Radny Wincenty Lipka powiedział, że generalnie w stosunku do tych, którzy ukończyli u 
nas, to do naszych szkół średnich przyszło więcej. 
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Radny Wincenty Lipka zapytał czy do szkoły specjalnej w Pionkach, gdzie subwencja jest 
liczona podwójnie czy potrójnie to czy powiat do tego dokłada?. 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji Jadwiga Wójtowicz  odpowiedziała, że nie. W tym roku 
wyjątkowo dołożyli bo są rozdziały, paragrafy, działy znaczone. I zostało dołożone do tej 
zwiększonej liczby oddziałów od września, bo budżet rozliczają rokiem kalendarzowym, a 
pozostałe zadania realizują rokiem szkolnym. W marcu będzie subwencja wyrównawcza więc 
te pieniądze wrócą. 
 
Radna Marzena Murawska poinformowała, że zapoznając się z materiałem , chce dodać, że 
mieli  zdecydowanie więcej osiągnięć w Pionkach niż zostało to ujęte w tej informacji. 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji Jadwiga Wójtowicz  odpowiedziała, że wie o tym, a wybrali 
do informacji tylko, te ponad powiatowe, wojewódzkie i krajowe. 
 
Radny Krzysztof Kozera zapytał, czy skora mowa o laureatach, to dobrze by było, aby 
wiedzieć ilu z nich trafia do naszych szkół? 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że jeśli chodzi o poziom nauczania  to 
jest od tego Kuratorium, żeby badało czy dana szkoła zrealizowała program i czy jest 
odpowiedni poziom. 
 
Radna Marzena Murawska powiedziała, że tu chodziło o dane statystyczne. Nie ma nad 
czym dyskutować , bo jest  to jest oczywiste i sprawdzalne. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że jeśli dobrze zrozumiał Pana 
Krzysztofa to powinni mieć wiedzę ilu laureatów gimnazjów miało szczególne osiągnięcia i 
ilu z nich trafiło do naszej szkoły. 
 
Radny Jan Siek powiedział, że prawda jest taka, że z samych Pionek około 30 uczniów 
opuszcza miasto i idzie do szkół poza Miasto i to są dwa takie trendy. Odchodzą najlepsi 
uczniowie, którzy idą do szkół do Radomia. Drugi trend, że młodzież nie przychodzi do szkół 
gdzie nie ma pełnej oferty kształcenia na kierunkach, na którym uczniowie chcieliby się 
kształcić. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że zawsze ma dylemat o jakość 
nauczania. Zapytał, jaka jest rola Nadzoru Pedagogicznego, bo to nie jest rola organu 
prowadzącego?. 
 
Radna Marzena Murawska opowiedziała, że  od kontrolowania czy prawidłowo przebiega 
realizacja podstawy programowej, czy nauczyciele są zatrudnieni zgodnie z wykształceniem, 
czy dyrektor realizuje zadania, na które nakłada nie niego ustawa o systemie oświaty, czy w 
oddziałach jest prawidłowa liczba dzieci, czy podziały na grupy są prawidłowe zrealizowane. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że to są właśnie elementy, które maja 
wpływać na jakość kształcenia.  Mówił, że sam się zastanawia nad tym, że została otworzona 
furtka gdzie każdy nauczyciel może zrobić pięć ”podyplomówek”, a czy to jest dobre dla 
jakości nauczania ?. Uważa, że rola organu założycielskiego to przede wszystkim 
zapewnienie warunków, oczywiście nie stać ich co roku, aby otwierać nowy kierunek. Dodał, 
że szkolnictwo zawodowe jest drogie i nie jest zwolennikiem, że otwierają jakąś specjalność 
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dla, której nie zabezpieczają zaplecza, tylko  mają teoretycznie uczyć na takie cos się nie 
pisze. 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji Jadwiga Wójtowicz  powiedziała, że jeśli nie będzie bazy to 
Nadzór Pedagogiczny nie da zgody. 
 
Radny Jan Siek powiedział, że problemem faktycznie jest doposażenie, ale większym 
jeszcze problemem jest pozyskanie kadry. W tej chwili nikt z zawodowców nie przyjdzie 
pracować do szkoły jako nauczyciel, ponieważ warunki płacy są nieporównywalne.  
 
Naczelnik Wydziału Edukacji Jadwiga Wójtowicz powiedziała, że bezpośrednim 
Nadzorem Pedagogicznym w każdej szkole jest dyrektor, a Kuratorium ma funkcje kontrolno-
instruktażowe.  
 
Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała Informacj ę o realizacji zadań oświatowych 
powiatu radomskiego w roku szkolnym 2016/2017, stanowi ona załącznik Nr 4 do 
protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad- Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu 
w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 
placówkach oświatowych prowadzonych przez powiat radomski. 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji Jadwiga Wójtowicz powiedziała, że regulamin płacowy był 
z kwietnia 2012 roku. Nastąpiła jego aktualizacja. Określa on wysokość stawek, warunki 
przyznawania, obliczania i wypłacania, dodatków, wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe oraz nagrody. Regulamin został zaopiniowany przez związki zawodowe.  
 
Wicestarosta Leszek Margas powiedział, że jeśli związki zawodowe opiniują propozycje to 
są najwłaściwszym ciałem, które się wypowiada. Prawie wszystkie związki się 
wypowiedziały, jeden tylko miał uwagi, które zostały uwzględnione. 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji Jadwiga Wójtowicz dodała, że zostały zmienione widełki 
dodatków funkcyjnych i zostały zmienione dodatki trudnościowe za uciążliwe i trudne 
warunki pracy. 
 
Więcej pytań i uwag nie było. 
Komisja przy 7 głosów za, 1 –wstrzymujący się i 0 –przeciwnych,  zaopiniowała projekt 
uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez powiat 
radomski, który stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji Jadwiga Wójtowicz powiedziała, że przepisy 
wprowadzające ustawę Prawo Oświatowe, określają , że w terminie do 30 listopada 2017 roku 
trzeba formalnie stwierdzić przekształcenie szkoły. Może to zrobić tylko organ prowadzący. 
Kolejne 8 punktów dotyczy właśnie stwierdzenia przekształceń szkół. Dodała, że każda 
uchwała stwierdzająca przekształcenie szkoły jest jednocześnie aktem założycielskim 
przekształconej szkoły. Do każdej uchwały załączony jest ramowy statut każdej 
przekształcanej szkoły. 
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Wicestarosta Leszek Margas powiedział, że na bazie tego statutu ramowego, Rady 
Pedagogiczne mają za zadanie uchwalić szczegółowy statut dla danej szkoły. 
 
Marzena Murawska powiedziała, że jak się zmieniała jej szkoła tzn. przekształcała,  to jej 
organ prowadzący nie nadawał ramowego statutu. Tylko na bazie statutu , który funkcjonował 
w szkole, zrobiła nowy statut. Dodała, że do dnia 30 listopada, te nowe statuty miały być 
zatwierdzone przez Radę Pedagogiczną. Zastanawia ja tyko czy zdążą być zatwierdzone te 
statuty. 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji Jadwiga Wójtowicz odpowiedziała, że  z każdą szkołą są na 
bieżąco i do 30 listopada statuty zostaną zatwierdzone na Radach Pedagogicznych. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad- Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu 
w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej w 
Pionkach w Branżową Szkołę I Stopnia Specjalną, wchodząca w skład Zespołu Szkół im. J. 
Śniadeckiego w Pionkach. 
 
Pytań i uwag nie było. 
Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 
stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej w Pionkach w 
Branżową Szkołę I Stopnia Specjalną, wchodząca w skład Zespołu Szkół im. J. 
Śniadeckiego w Pionkach, który stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad- Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu 
w sprawie stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Szkoły Podstawowej Specjalnej z 
oddziałami przedszkolnymi w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną z oddziałami 
przedszkolnymi wchodząca w skład Zespołu Szkół im. J. Śniadeckiego w Pionkach. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 
stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Szkoły Podstawowej Specjalnej z oddziałami 
przedszkolnymi w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną z oddziałami 
przedszkolnymi wchodząca w skład Zespołu Szkół im. J. Śniadeckiego w Pionkach, który 
stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad- Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu 
w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Iłży w Branżową 
Szkołę I Stopnia, wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych in. S. Staszica w 
Ił ży. 
 
Pytań i uwag nie było. 
Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 
stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Iłży w Branżową Szkołę 
I Stopnia, wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych in. S. Staszica w Iłży, 
który stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad- Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu 
w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych wchodzącą w 
skład Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Chwałowicach w Szkołę 
Policealną dla Dorosłych funkcjonującą zgodnie z ustawą – Prawo oświatowe. 
 
Pytań i uwag nie było. 
Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 
stwierdzenia przekształcenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych wchodzącą w skład 
Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Chwałowicach w Szkołę Policealną 
dla Dorosłych funkcjonującą zgodnie z ustawą – Prawo oświatowe, który stanowi 
załącznik Nr 9 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad- Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu 
w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej 
funkcjonującej w Młodzieżowym Ośrodku  Wychowawczym w Wierzbicy w Branżową 
Szkołę I Stopnia Specjalną funkcjonującą w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w 
Wierzbicy. 
 
Pytań i uwag nie było. 
Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 
stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej funkcjonującej 
w Młodzieżowym Ośrodku  Wychowawczym w Wierzbicy w Branżową Szkołę I Stopnia 
Specjalną funkcjonuj ącą w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Wierzbicy, 
który stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 9 porządku obrad- Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Szkoły Podstawowej 
Specjalnej funkcjonującej w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Wierzbicy w 
ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną funkcjonującą w Młodzieżowym Ośrodku 
Wychowawczym w Wierzbicy. 
 
Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 
stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Szkoły Podstawowej Specjalnej 
funkcjonuj ącej w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Wierzbicy w ośmioletnią 
Szkołę Podstawową Specjalną funkcjonuj ącą w Młodzieżowym Ośrodku 
Wychowawczym w Wierzbicy, który stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 10 porządku obrad- Zaopiniowanie uchwały Rady 
Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Pionkach 
w Branżową Szkołę I Stopnia, wchodząca w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i 
Ustawicznego im. M. Skłodowskiej-Curie w Pionkach. 
 
 
Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 
przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Pionkach w Branżową Szkołę I 
Stopnia, wchodząca w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego im. M. 
Skłodowskiej-Curie w Pionkach, który stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 11 porządku obrad- Zaopiniowanie uchwały Rady 
Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do 
Pracy wchodząca w skład Zespołu Szkół im. J Śniadeckiego w Pionkach w Szkołę Specjalną 
Przysposabiającą do pracy funkcjonującą zgodnie z ustawą-Prawo o światowe. 
 
 
Pytań i uwag nie było. 
Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 
stwierdzenia przekształcenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy wchodząca 
w skład Zespołu Szkół im. J Śniadeckiego w Pionkach w Szkołę Specjalną 
Przysposabiającą do pracy funkcjonującą zgodnie z ustawą-Prawo o światowe, który 
stanowi załącznik Nr 13 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 12 porządku obrad – Sprawy różne i wolne wnioski. 
 
Wicestarosta Leszek Margas powiedział, że martwili się rekrutacją w Pionkach i nie robią z 
tego tajemnicy. Rozumieją, że jest trend ku szkolnictwu zawodowemu, ale dawali sygnały 
Pani Dyrektor i nauczycielom tegoż liceum. Wszystko zmierzało ku temu, aby zakasać 
rękawy, żeby zachęcać, pracować nad tym, podnosić jakość, żeby ludzie chcieli pójść do tej 
szkoły. Powiedział, że dostrzega problem i nie wie czy to jest tylko kwestia jakości nauczania 
czy inna. 
 
Radna Marzena Murawska powiedziała, że  zrozumienia do tej sytuacji nie znaleźli nie 
tylko w jej ocenie w szkole, ale i w Powiecie także. Przepychanki kto jest dobry, kto zły, kto 
powinien podjąć decyzję w tę czy w tamtą stronę. 
 
Wicestarosta Leszek Margas zapytał radną, o czym mowa, bo nie rozumie. 
 
Przewodnicząca Komisji powiedziała, że takich decyzji Powiat nie może podejmować tylko 
dyrektor szkoły. 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji Jadwiga Wójtowicz mówiła, że  nie może powiedzieć, że 
Starostwo pewnych rzeczy nie widzi. Trzy lata temu zrobili konkurs, którego celem było 
wyłonienie nowego zarządzającego. Jednogłośnie wygrała Pani Dyrektor.  
 
Radny Henry Słomka powiedział, skoro Pani Naczelnik jak mówiła był ogłoszony konkurs, 
wygrała Pani Dyrektor. Nadzór Pedagogiczny ma Kuratorium. Zawsze może być tak, że 
pewna grupa może być nie zadowolona z takiego wyboru. Jeśli są jakieś skargi to są różne 
organy , trzeba pisać i mówić. 
 
Wicestarosta Leszek Margas powiedział, że jeśli dalej tak będzie to Ci nauczyciele zaczną 
szukać pracy. Nie ma takiej drugiej szkoły , gdzie czterech uczniów nie zdało matury. Czy 
rada pedagogiczna nie powinna się nad tym zastanawiać?. 
 
Radny Mirosław Sienkiewicz powiedziała, że powinna i powinna uruchamiać szereg innych 
burz mózgów wśród różnych środowisk zainteresowanych. 
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Radna Marzena Murawska powiedziała, że dotknęło to radnych w tym momencie i to oni 
się poczuwają do stanu, który zaistniał, ale proces trwa już kilka lat. Wobec tego wszyscy, 
którzy byli przed niech się też zastanowią. 
 
Wicestarosta Leszek Margas powiedział, że przede wszystkim, kadra, dyrektor, rada 
pedagogiczna powinna to sobie przedyskutować między sobą.   
 
Radny Jan Siek powiedział, że sytuacja, która się wydarzyła to nie jest sytuacja, która się 
dzieje z roku na rok. Tej szkole nie pomogły propozycje, które z różnych stron padały 
odnośnie zmiany funkcjonowania tej szkoły itd. Mimo wszystko społeczeństwo jest bardzo 
konserwatywne i jakiekolwiek propozycje zmian bardzo nie raz radykalnych, spotykają się 
często z negatywnym odbiorem. Każdy chce stabilizacji, jeśli coś funkcjonuje przez dłuższy 
okres czasu to ma racje bytu. Jeśli jest coś nowego zaproponowanego to bardzo często 
powoduje odwrotny efekt. I tak właśnie wydarzyło się w Pionkach. Trzeba tej szkole pomóc i 
budować pozytywny wizerunek w środowisku. Im mniej będzie mowy na szerokim forum 
tym lepiej dla szkoły. 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji Jadwiga Wójtowicz powiedziała, że wiele czynników się na 
to złożyło, był na pewno prowadzony jakiś czarny pijar. 
 
Radna Marzena Murawska powiedziała, że jeśli będzie możliwość, żeby zwiększyć środki 
na remont tej szkoły i uczynić ją placówką na miarę XXI wieku, będzie to czynnik 
zachęcający uczniów do kontynuowania nauki po szkole podstawowej w murach tej szkoły z 
tradycjami. 
 
Więcej spraw nie zgłoszono. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Komisji zamknęła 30 posiedzenie 
o godz.14:45. 
 
 
Protokołowała:                                                                             Przewodnicząca Komisji  
 
Joanna Kosior                                                                      Marzena Wiosna-Michałek  
 
 
 
 


